
Ehrendalskvarns samfällighetsförening  

Protokoll fört vid årsmöte lördagen 15/6 2024 kl. 10.00 på Elektron, Västra Storgatan 15, Gnesta  

 

1. Ordförande Gunilla Thörnwall Bergendal förklarade mötet öppnat och hälsade välkommen.  

2. Till stämmans ordförande valdes Håkan Bratt. Ordföranden uppmanade samtliga deltagare att 

hålla en god ton under stämman.  

3. Till stämmans sekreterare valdes Helena Kihlberg.   

4. Bifölls att mötet är stadgeenligt utlyst  

5. Dagordningen godkändes. Till punkt 19 Övriga frågor lades 

 - ljudnivå från grannar 

 - parkering på samfällighetens grönområden 

6. Till justeringsmän tillika rösträknare utsågs Levente Puskás och Conny Fri.  

7. Röstlängden godkändes. Förtydligande om att fastighetsägare som äger flera tomter/dubbeltomt 

har en endast en röst.  

8. Stämman godkände Styrelsens verksamhetsberättelse. 

9. Stämman godkände Revisorns berättelse. 

10. Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

11. Framställningar (3 st) från styrelsen och motioner (5 st) från medlemmarna. 

• Beslut: stämman godkänner styrelsens förslag gällande näckrosbekämpningen. 

• Beslut: stämman godkänner styrelsens förslag gällande bibehållen motionstid trots ny 

stadgeenlig stämmotid. 

• Beslut: stämman återremitterar motion 1 gällande rutschkana till styrelsen för fortsatt 

beredning, bl.a. gällande säkerhetskrav. 

• Beslut: stämman återremitterar motion 2 gällande karpar i Övre Malmtorpssjön till styrelsen 

eftersom det fanns tveksamheter om vad karparna äter i växtväg.  

• Beslut: slutna röstningen gällande motion 3 blev 27 nej och 24 ja. 

• Beslut: slutna röstningen gällande motion 4 blev 29 nej och 22 ja. 

• Beslut: slutna röstningen gällande motion 5 blev 26 nej och 25 ja. 

Konsekvenser av besluten avseende de tre bastumotionerna 3-5 innebär alltså att det gamla 

positiva beslutet avseende bastu från 2022 fortsatt gäller men att både motion 4 och 5 faller. 

12. Stämman godkände styrelsens förslag om höjda arvoden till styrelsen, revisor, webbmaster och 

valberedning. 

13. Stämman godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 

14. Stämman godkände uttag från eller ytterligare avsättning till ”Fond för reparation och  

underhåll” à 1000 kr. 



15. Stämman godkände valberedningens förslag till nomineringar av medlemmar till styrelsen, 

styrelseordförande och suppleanter:  

 - ordförande Henrik Frohm, tomt 42 (nyval 2 år) 

 - ekonomiansvarig, Lars Svedenstedt, tomt 27 (nyval 2 år) 

 - vägansvarig Ronny Lindberg, tomt 48 (omval 2 år) 

 - suppleant Kristin Viman, tomt 9 (nyval 1 år) 

 - suppleant Urban Weidfeldt, tomt 20 (omval 1 år) 

  

Styrelsemedlemmar vars förordnande löper ytterligare ett år och inte väljs av stämman i år 

 - sekreterare Helena Kihlberg, tomt 2 

 - grönområdesansvarig Thomas Forsberg, tomt 15-16 

 - vägansvarig Svante Gabrielsson, tomt 54 

16. Stämman godkände val av revisor, Mattias Olsson, tomt 40 (nyval 1 år) och revisorssuppleant 

Stefan Schönberg (omval 1 år). 

17. Stämman beslöt att välja om sittande valberedning Maria Edlund och Sandra Carneholm ett år 

till. 

18. Gällande grannsamverkan informerade Svante Gabrielsson att det går bra att vända sig till 

honom eller Monica Nykäinen vid avvikande aktivitet i området. De har även klistermärken med 

Grannsamverkan till ytterdörrar som kan hämtas hos Svante, tomt 54. 

19. Övriga frågor  

• Fråga ställdes om formulering i styrelsens kommentar till bastumotionerna avseende 

ljudnivå från grannar. Avgående ordförande förtydligade att det avser att tomtägare 

uppmanas att både ta hänsyn och också ha en viss toleransnivå visavi sina grannar samt ha 

en respektfull och juste dialog.  

• Synpunkt framfördes att gällande samfällighetens grönområden bör varken bilar eller s.k. 

fyrhjulingar tillåtas att parkera på dessa, inkluderande badstranden. 

20. Stämman beslöt att stämmoprotokollet ska hållas tillgängligt på samfällighetens hemsida samt 

på anslagstavlorna.  

21. Mötet avslutades och avgående ledamöter och revisor avtackades. 

 

Vid protokollet 

______________________  ______________________________ 

Helena Kihlberg, sekreterare  Håkan Bratt, ordförande 

 

Justeras: 

_______________________  ______________________________ 

Levente Puskás   Conny Fri 


